

## Dagsorden Bestyrelsesmøde 12.01.23

### 1. Velkomst

Afbud fra Dan, Michael og Anders

### 2. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet den 14. december 2022

Referatet er godkendt

### 3. Igangværende projekter:

#### a. Riffelrøret – afslutning

Vi er kommet i mål med vores riffelrør. Der er opsat nyt ADK og betalingssystem. Der mangler installationsbeskrivelse. Når den er i hus, godkendes regningen til betaling.

Såfremt ny/gamle medlemmer der ikke har haft riffelørnsnøgle i forvejen, og vil have muligheden på duekortet. Da koster det kr. 100,- for at åbne for muligheden. Beløbet er en gangs betaling. Gamle riffelørnsnøgleres gebyrer refunderes til gengæld ikke.

### 4. Hvad sker der i klubben?

#### a. Vedligeholdelse (materiale- og vedligeholdets udvalg)

Der er ikke sket så meget. Der er købt og opstilt nye pallereoler, så de nu er i begge sider. Der er lavet lysfølere i depotrummet.

Det vedtages at varmepumpen tændes i vintermånederne så vi passer på tingene på værkstedet.

Der har været udfordring med sportingbanen, det er løst via duematic – men det har ikke været problemfrit.

#### b. Køkken (køkkenudvalg)

Det går stille og roligt. Pia og Mikkel har lavet vagtplan for de næst måneder frem.

Vi overgår til halvliters sodavand som leveres fra AB. Vores returpant vil hentes af Dansk Retursystem på adressen. Vi forsøger os i 3 måneder.

#### c. Banevagter (banevagsudvalg)

Det er kritisk med banevagter i tiden. Hele flokken er på 8 personer (3 nye instruktører i februar).

Der kom forslag fra banevagterne om at være kontingentfri for at være frivillig.

Der aftales at Sikem og Jesper Kiel laver en powerpoint til klublokalet og en folder til jagttegnelærerne.

Der opfordres til at bestyrelsen skriver ud og beder om hjælp fra vores medlemmer.

#### d. Stævner og talent (sportsudvalg)

Der opfordres til at vi sender medlemsmails ud før arrangementer/stævner.

#### e. Sponsorer (Sponsorudvalg)

Ingen kommentarer

#### f. It og administration (administrationsudvalg)

En smule udfordringer med klubmodul, MI arbejder på sagen.

#### g. Økonomi (kasserer)

Regnskabet går rundt til underskrift så det kan bringes til revisor.

### 5. Generalforsamling

Kontingentstigning – forslag til at lade kontingentet stige kr. 100,-

Georg er på valg – ønsker genvalg

Erik er på valg – ønsker genvalg

Per er på valg – ønsker genvalg

Michael er på valg – ønsker ikke genvalg

Frans er på valg – ønsker ikke genvalg, men ønsker at være konsulent for bestyrelsen.

Det aftales at bestyrelsen mødes den 14.02.23 kl. 19:00 i mødelokalet og forholder os til evt. indkommende forslag

Booking- og infomailen samt medlemsregistrering skal have en ny administrator.

6. Nyt bestyrelsesmøde torsdag den 30. marts 2023 kl. 17:30 med deltagelse af udviklingskonsulent Simon Lui Fridal Hansen fra Dansk Skytteunion.

7. Evt.

Våbenliste pac – aftaler med Sikem om denne gennemgås næste tirsdag

Mødet er hævet